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Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg oppvekst og kultur 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 14.06.2023 
Tid: Kl. 18:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Stine Karin Bjelland AP 
Svein Aamelfot AP 
Nina Ve Sæbø H 
Roald Alsaker H 
Per Magnus Mannes KL 
Wenche Lindtner SP 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Monika Håstø FRP  
May Synnøve Rygh KRF Johnny Stangeland KRF 
Øivind-Andreas Kolstø V Magnar Jordåen V 
 
 
 
 

Møtenotater: 
Til stede: 8 representanter. 
Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Bjørn Andersen. 
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som referent. 
 
 
Orientering i forkant av møtet: 
Status i barnevernet i Karmøy og Bokn kommune v/barnevernsleder Arne Fagerland og 
kvalitetsrådgiver Yngvild Holm. 
 
 
Innkalling godkjent. 
Spørsmål/saker meldt under eventuelt. Saksliste deretter godkjent. 
 
Svein Aamelfot (Ap) og Nina Ve Sæbø (H) ble valgt til å godkjenne protokollen sammen med 
møteleder. 
 
Møtet slutt kl.  19.20. 
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Sak nr. Sakstittel  
025/23 Søknad om driftstilskudd til Torvastad idrettslag  
026/23 Status Vågen læringssenter  
027/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026  
028/23 Samlesak for referatsaker  
004/23 Referatsak - Budsjettoppfølging drift og investering 1. tertial 2023  
005/23 Referatsak -Tilleggsanmodning om bosetting av 65 flyktninger  
029/23 Samlesak for spørsmål  
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025/23 Søknad om driftstilskudd til Torvastad idrettslag 
 
Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar å bevilge kr 70 000 i driftstilskudd for 2023 til Torvastad 
idrettslag. 
 
Kr 50 000 belastes 1470 – 25223 - 38010 
Kr 20 000 belastes 1470 – 25700 – 38010 – KT541 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Jordåen (V) stilte spørsmål vedrøende sin habilitet og fratrådte under habilitetsvurderingen.  
7 representanter til stede. 
Jordåen ble enstemmig erklært habil, jf, fvl. § 6.2, og tiltrådte. 
8 representanter til stede. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 025/23 Vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar å bevilge kr 70 000 i driftstilskudd for 2023 til Torvastad 
idrettslag. 
Kr 50 000 belastes 1470 – 25223 - 38010 
Kr 20 000 belastes 1470 – 25700 – 38010 – KT541 
 
 
 
 

026/23 Status Vågen læringssenter 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Kommunalsjef oppvekst og kultur – forslag til vedtak: 

1. Hovedutvalg oppvekst og kultur tar kommunalsjefens redegjørelse til orientering. 
2. Hovedutvalg oppvekst og kultur ber kommunalsjef oppvekst og kultur komme tilbake 

med en ny statusoppdatering midtveis i kommende valgperiode 
 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
HOK - 026/23 Vedtak: 

1. Hovedutvalg oppvekst og kultur tar kommunalsjefens redegjørelse til orientering. 
2. Hovedutvalg oppvekst og kultur ber kommunalsjef oppvekst og kultur komme tilbake 

med en ny statusoppdatering midtveis i kommende valgperiode 
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027/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 
 
13.06.2023 Eldrerådet 
 
Behandling 
Frivillighetskoordinator orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens forslag til vedtak. 
 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 027/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 
 
 
 
 

028/23 Samlesak for referatsaker 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Enstemmig til etterretning. 
 
HOK - 028/23 Vedtak: 
Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
      

029/23 Samlesak for spørsmål 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Punkt 1. 
Spørsmål fra Wenche Lindtner (Sp):  

1. Undata junior. Selve innholdet i undersøkelsen er fyldig gjengitt på nettsidene til 
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kommunen. Likevel mulig at de som er ansatt utenfor kommunen ikke har sett infoen. 
Derfor fint med en kort gjennomgang av innholdet. I tillegg gjerne mer utdypende om 
selve undersøkelsen, KORUS og NOVA. Kanskje også litt refleksjon rundt forskjell i innhold 
og resultatene som blir avdekket i Kvalitets- og utviklingsmeldingen?   

 
 
Svar fra kommunalsjefen : 
 
UNGDATA/NOVA/KORUS  
Ungdata er lokale barne- og ungdomsundersøkelser der skoleelever over hele landet svarer 
på spørsmål om hvordan de har det, og hva de driver med på fritiden. Undersøkelsene er 
tilpasset barn og ungdom på mellomtrinnet (5.-7.-trinn), ungdomstrinnet og i videregående 
opplæring.  
 
Velferdsforskningsinstituttet NOVA ved OsloMet – storbyuniversitetet er ansvarlig for 
gjennomføringen av Ungdata-undersøkelsene i samarbeid med landets sju regionale 
kompetansesentre innen rusfeltet ( KORUS ), og kommunene.   
 
NOVA analyserer tallene, utarbeider rapporter, forsker og samarbeider med KORUS ect. Før 
undersøkelsen starter er det samarbeidsmøter og oppgavefordeling etter faste oppsatte 
rutiner og i tråd med personvernhensyn. Alt skjer via en elektronisk portal. KORUS har i 
tillegg bistått kommunene med gjennomgang av tallmaterialet, og gi oss en oversikt som på 
sist presentasjon.   
 
Karmøy kommune har lenge gjennomført ungdata undersøkelse (ung. skole/vgs) og det er 
første gang ungdata junior ble gjennomført i 2022. Hvorfor tallene først ble presentert nå er 
fordi KORUS først presenterer tallene for "vanlig" ungdata og deretter junior. Karmøy 
kommune var sist ute med presentasjon av junior undersøkelsen.   
https://www.ungdata.no/hva-er-ungdata-junior/  
Nasjonal rapport ungdata:   
https://oda.oslomet.no/oda-xmlui/handle/11250/3011552  
 
KVALITETS- UTVIKLINGSMELDING  
Det er fastsatt i opplæringsloven at skoleeier plikter å utarbeide en årlig rapport om 
tilstanden i opplæringen. Dette kalles en tilstandsrapport, men i Karmøy kommune har man 
utvidet rammene for denne rapporten og har derfor valgt å kalle den kvalitets- og 
utviklingsmelding.   
 
Kvalitets- og utviklingsmeldingen er en del av det nasjonale kvalitetsvurderingssystemet. Som 
et minimum skal meldingen omhandle læringsresultater, skolemiljø og gjennomføring i 
videregående skole. Overordnede mål for det nasjonale kvalitetsvurderingssystemet er å 
bidra til kvalitetsutvikling på alle nivåer i grunnopplæringen og økt læringsutbytte for den 
enkelte elev.  
 
2.  Vea skole. Artikkelen i H-avis er godt dekkende når det gjelder funnene på tomta. Er det 

kommet ytterligere avdekkinger siden H-avis skriver om saken i juni?  
Se kommunalsjefens svar i punkt 2 nedenfor. 

 
 

Punkt 2. 
Spørsmål fra Per Magnus Mannes (KL) 
 
Ref avisoppslag  https://www.h-avis.no/5-62-1540969 der Sivilombudet ber Statsforvalteren 
behandle saken på nytt.  
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Hvor stor betydning har denne saken mtp en eventuell utsettelse, tenker da på spesielt hvis 
Statsforvalteren opphever reguleringsplanen på grunn av manglende konsekvensutredning, og 
kommunen fortsatt ønsker å regulere området til skole, vil kommunen måtte følge plan- og 
bygningslovens krav til planprosess.  
  
Kan det bli aktuelt å se på alternativer tomter på Vea?  
Kan det bli aktuelt å fremskynde Åkra skole? - der tomt ligger klar, uten innsigelser.  
  
Svar fra kommunalsjefen: 
 
Vea skole.  
 Naturvernforbundet har tidligere påklaget reguleringsplanen for Vea skole til Statsforvalteren. 
Statsforvalteren stadfestet senere planen, og tok følgelig ikke klagen til følge. Naturvernforbundet 
begjærte deretter omgjøring av Statsforvalterens vedtak i klagesaken, og varslet samtidig at 
Statsforvalterens vedtak ville bli brakt inn til Sivilombudet for vurdering.  
  
På bakgrunn av dette har Sivilombudet anmodet Statsforvalteren om å behandle saken på nytt.  
  
Statsforvalteren har nå i brev til Karmøy kommune datert 5.d.m., varslet om omgjøring av sitt 
tidligere vedtak, og med det oppheve reguleringsplanen. Karmøy kommune er gitt frist for eventuelle 
merknader til 19. d.m. Vi vil sende inn innspill. Tomten er regulert for boligbygging og vil da bli mye 
mer bebygd enn ved skole.  
  
Det er nok sannsynlig at Statsforvalteren vil fatte vedtak om at planen er ugyldig all den tid 
Sivilombudet har sagt den må være ugyldig pga mangelfullt faktum og manglende 
konsekvensutredning. Må da på mange måter begynne fra begynnelsen igjen.  
  
Da kan vi først regne med å ferdigstille konsekvensutredning og godkjent reguleringsplan til neste 
vår-sommer. Dvs at skolen blir enda et år forsinkelse.  
  
Er vedtak om tomt, som er kjøpt og har ikke noen plan B. Kan komme en politisk bestilling på å 
begynne prosessen på ny for å se på aktuelle tomter (også eksisterende tomt).  
  
Har ikke vurdert å fremskynde Åkra skole. Venter på tilbakemelding fra Statsforvalter.  
 
 
HOK - 029/23 Vedtak: 
Spørsmål tatt til etterretning. 
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                     The signer chose to proceed to signing.
                
            
        
         
             
                 2023-06-15T11:11:01.605+02:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
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o4iYUnAlKcNhloXz1f+uQZqI3ZNYGHHZa+XEFXOoO/UoES0Nw342VVrjWiHOPAwMKus0RFwH9NGw
v91jRoHzzFR0sGZw08Th64X89ZRtMGbLIl9YOgH0+UQsdZ+OVg/Sg0tgXRNTcZD3fLjBwfFRQxiS
v85EKxG4I9t3CAW0qlQv2rXfBmkCEMEPspfLWw==

 
 
 =



     2023-06-15T11:11:01.967+02:00     WbnBVSyk+nhOZKUlSXV/Awri0WNES++m/epYIrZENn4=  cn=Buypass Class 3 CA 3,o=Buypass AS-983163327,c=NO 20296948251980541547421595    xJw1DlqCBeBj50xVSplDNbhDXJllJ9TvGisMe1FYSy0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 30    7ffrvKJ6KjhNOHt9QBDGZuLttIQ+TCm0rh1bkzLmsk0=  cn=Buypass Class 3 Root CA,o=Buypass AS-983163327,c=NO 2   text/xml    MIIEyzCCArOgAwIBAgIBHjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU MIIFWTCCA0GgAwIBAgIBAjANBgkqhkiG9w0BAQsFADBOMQswCQYDVQQGEwJOTzEdMBsGA1UECgwU   MIIFygoBAKCCBcMwggW/BgkrBgEFBQcwAQEEggWwMIIFrDCB7qFIMEYxCzAJBgNVBAYTAk5PMR0w 
 
 


Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg oppvekst og kultur 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 14.06.2023 
Tid: Kl. 18:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Stine Karin Bjelland AP 
Svein Aamelfot AP 
Nina Ve Sæbø H 
Roald Alsaker H 
Per Magnus Mannes KL 
Wenche Lindtner SP 
 
Forfall Parti Varamedlem  Parti 
Monika Håstø FRP  
May Synnøve Rygh KRF Johnny Stangeland KRF 
Øivind-Andreas Kolstø V Magnar Jordåen V 
 
 
 
 


Møtenotater: 
Til stede: 8 representanter. 
Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Bjørn Andersen. 
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som referent. 
 
 
Orientering i forkant av møtet: 
Status i barnevernet i Karmøy og Bokn kommune v/barnevernsleder Arne Fagerland og 
kvalitetsrådgiver Yngvild Holm. 
 
 
Innkalling godkjent. 
Spørsmål/saker meldt under eventuelt. Saksliste deretter godkjent. 
 
Svein Aamelfot (Ap) og Nina Ve Sæbø (H) ble valgt til å godkjenne protokollen sammen med 
møteleder. 
 
Møtet slutt kl.  19.20. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
025/23 Søknad om driftstilskudd til Torvastad idrettslag  
026/23 Status Vågen læringssenter  
027/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026  
028/23 Samlesak for referatsaker  
004/23 Referatsak - Budsjettoppfølging drift og investering 1. tertial 2023  
005/23 Referatsak -Tilleggsanmodning om bosetting av 65 flyktninger  
029/23 Samlesak for spørsmål  
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025/23 Søknad om driftstilskudd til Torvastad idrettslag 
 
Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar å bevilge kr 70 000 i driftstilskudd for 2023 til Torvastad 
idrettslag. 
 
Kr 50 000 belastes 1470 – 25223 - 38010 
Kr 20 000 belastes 1470 – 25700 – 38010 – KT541 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Jordåen (V) stilte spørsmål vedrøende sin habilitet og fratrådte under habilitetsvurderingen.  
7 representanter til stede. 
Jordåen ble enstemmig erklært habil, jf, fvl. § 6.2, og tiltrådte. 
8 representanter til stede. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 025/23 Vedtak: 
Hovedutvalg oppvekst og kultur vedtar å bevilge kr 70 000 i driftstilskudd for 2023 til Torvastad 
idrettslag. 
Kr 50 000 belastes 1470 – 25223 - 38010 
Kr 20 000 belastes 1470 – 25700 – 38010 – KT541 
 
 
 
 


026/23 Status Vågen læringssenter 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Kommunalsjef oppvekst og kultur – forslag til vedtak: 


1. Hovedutvalg oppvekst og kultur tar kommunalsjefens redegjørelse til orientering. 
2. Hovedutvalg oppvekst og kultur ber kommunalsjef oppvekst og kultur komme tilbake 


med en ny statusoppdatering midtveis i kommende valgperiode 
 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
HOK - 026/23 Vedtak: 


1. Hovedutvalg oppvekst og kultur tar kommunalsjefens redegjørelse til orientering. 
2. Hovedutvalg oppvekst og kultur ber kommunalsjef oppvekst og kultur komme tilbake 


med en ny statusoppdatering midtveis i kommende valgperiode 
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027/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 
 
13.06.2023 Eldrerådet 
 
Behandling 
Frivillighetskoordinator orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens forslag til vedtak. 
 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 027/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 
 
 
 
 


028/23 Samlesak for referatsaker 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Enstemmig til etterretning. 
 
HOK - 028/23 Vedtak: 
Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
      


029/23 Samlesak for spørsmål 
 
 
14.06.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Punkt 1. 
Spørsmål fra Wenche Lindtner (Sp):  


1. Undata junior. Selve innholdet i undersøkelsen er fyldig gjengitt på nettsidene til 
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kommunen. Likevel mulig at de som er ansatt utenfor kommunen ikke har sett infoen. 
Derfor fint med en kort gjennomgang av innholdet. I tillegg gjerne mer utdypende om 
selve undersøkelsen, KORUS og NOVA. Kanskje også litt refleksjon rundt forskjell i innhold 
og resultatene som blir avdekket i Kvalitets- og utviklingsmeldingen?   


 
 
Svar fra kommunalsjefen : 
 
UNGDATA/NOVA/KORUS  
Ungdata er lokale barne- og ungdomsundersøkelser der skoleelever over hele landet svarer 
på spørsmål om hvordan de har det, og hva de driver med på fritiden. Undersøkelsene er 
tilpasset barn og ungdom på mellomtrinnet (5.-7.-trinn), ungdomstrinnet og i videregående 
opplæring.  
 
Velferdsforskningsinstituttet NOVA ved OsloMet – storbyuniversitetet er ansvarlig for 
gjennomføringen av Ungdata-undersøkelsene i samarbeid med landets sju regionale 
kompetansesentre innen rusfeltet ( KORUS ), og kommunene.   
 
NOVA analyserer tallene, utarbeider rapporter, forsker og samarbeider med KORUS ect. Før 
undersøkelsen starter er det samarbeidsmøter og oppgavefordeling etter faste oppsatte 
rutiner og i tråd med personvernhensyn. Alt skjer via en elektronisk portal. KORUS har i 
tillegg bistått kommunene med gjennomgang av tallmaterialet, og gi oss en oversikt som på 
sist presentasjon.   
 
Karmøy kommune har lenge gjennomført ungdata undersøkelse (ung. skole/vgs) og det er 
første gang ungdata junior ble gjennomført i 2022. Hvorfor tallene først ble presentert nå er 
fordi KORUS først presenterer tallene for "vanlig" ungdata og deretter junior. Karmøy 
kommune var sist ute med presentasjon av junior undersøkelsen.   
https://www.ungdata.no/hva-er-ungdata-junior/  
Nasjonal rapport ungdata:   
https://oda.oslomet.no/oda-xmlui/handle/11250/3011552  
 
KVALITETS- UTVIKLINGSMELDING  
Det er fastsatt i opplæringsloven at skoleeier plikter å utarbeide en årlig rapport om 
tilstanden i opplæringen. Dette kalles en tilstandsrapport, men i Karmøy kommune har man 
utvidet rammene for denne rapporten og har derfor valgt å kalle den kvalitets- og 
utviklingsmelding.   
 
Kvalitets- og utviklingsmeldingen er en del av det nasjonale kvalitetsvurderingssystemet. Som 
et minimum skal meldingen omhandle læringsresultater, skolemiljø og gjennomføring i 
videregående skole. Overordnede mål for det nasjonale kvalitetsvurderingssystemet er å 
bidra til kvalitetsutvikling på alle nivåer i grunnopplæringen og økt læringsutbytte for den 
enkelte elev.  
 
2.  Vea skole. Artikkelen i H-avis er godt dekkende når det gjelder funnene på tomta. Er det 


kommet ytterligere avdekkinger siden H-avis skriver om saken i juni?  
Se kommunalsjefens svar i punkt 2 nedenfor. 


 
 


Punkt 2. 
Spørsmål fra Per Magnus Mannes (KL) 
 
Ref avisoppslag  https://www.h-avis.no/5-62-1540969 der Sivilombudet ber Statsforvalteren 
behandle saken på nytt.  
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Hvor stor betydning har denne saken mtp en eventuell utsettelse, tenker da på spesielt hvis 
Statsforvalteren opphever reguleringsplanen på grunn av manglende konsekvensutredning, og 
kommunen fortsatt ønsker å regulere området til skole, vil kommunen måtte følge plan- og 
bygningslovens krav til planprosess.  
  
Kan det bli aktuelt å se på alternativer tomter på Vea?  
Kan det bli aktuelt å fremskynde Åkra skole? - der tomt ligger klar, uten innsigelser.  
  
Svar fra kommunalsjefen: 
 
Vea skole.  
 Naturvernforbundet har tidligere påklaget reguleringsplanen for Vea skole til Statsforvalteren. 
Statsforvalteren stadfestet senere planen, og tok følgelig ikke klagen til følge. Naturvernforbundet 
begjærte deretter omgjøring av Statsforvalterens vedtak i klagesaken, og varslet samtidig at 
Statsforvalterens vedtak ville bli brakt inn til Sivilombudet for vurdering.  
  
På bakgrunn av dette har Sivilombudet anmodet Statsforvalteren om å behandle saken på nytt.  
  
Statsforvalteren har nå i brev til Karmøy kommune datert 5.d.m., varslet om omgjøring av sitt 
tidligere vedtak, og med det oppheve reguleringsplanen. Karmøy kommune er gitt frist for eventuelle 
merknader til 19. d.m. Vi vil sende inn innspill. Tomten er regulert for boligbygging og vil da bli mye 
mer bebygd enn ved skole.  
  
Det er nok sannsynlig at Statsforvalteren vil fatte vedtak om at planen er ugyldig all den tid 
Sivilombudet har sagt den må være ugyldig pga mangelfullt faktum og manglende 
konsekvensutredning. Må da på mange måter begynne fra begynnelsen igjen.  
  
Da kan vi først regne med å ferdigstille konsekvensutredning og godkjent reguleringsplan til neste 
vår-sommer. Dvs at skolen blir enda et år forsinkelse.  
  
Er vedtak om tomt, som er kjøpt og har ikke noen plan B. Kan komme en politisk bestilling på å 
begynne prosessen på ny for å se på aktuelle tomter (også eksisterende tomt).  
  
Har ikke vurdert å fremskynde Åkra skole. Venter på tilbakemelding fra Statsforvalter.  
 
 
HOK - 029/23 Vedtak: 
Spørsmål tatt til etterretning. 
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